
Møtetidspunkt 9.4.24 

Møtested Scandic Victoria Hotel 

Møteleder Thor Svegården 

Antall m gjester 
og observatører 

40 

Generelt Ukrainakonserten:  
Det var over 400 på konserten i Lillehammer kirke 
Det ble vist bilder og det er kommet svært gode tilbakemeldinger på konserten 
Resultat er ca 150.000,- som er ca 1/3 av kostnaden for en mobil klinikk 

Hovedtema Politikk i Lillehammer kommune 
 

Foredragsholder Hans Olav Sundfør 

Kort om 
foredraget 

I Lillehammerpolitikken er det samarbeid med 7 partier og til sammen 20 personer i 
styringsgruppa 
Hva har vi fått til siste halve året? 
Det skal gjøres endringer som vil bedre systemet 
Mange små saker som tilsammen gjør endringer 
Det arbeides med saker fra adm 
Vi snakker med folk 
Det er viktig å ha det hyggelig i gruppa 
Det er laget en plattform som det jobbes ut fra: 

- Medvirkningsprosesser skal fungere godt 
- Kunnskapsbasert styring 
- Prosess med dimensjoneringssaken. Vedr oppvekst og omsorg 
- Plan for omlegging av helse og oppvekst 
- Grendene skal det tas hensyn til 
- Utvikle bomiljøer 
- Flytting av Marihøna. Medvirkningsprosessen med dette? 
- Bærekraftig økonomi 
- Omlegging budsjettstrategi 
- Bunnfradrag på eiendomsskatten skal heves på sikt 
- Klimaplan skal lages 
- Næringspolitikk. Systematikk i behandling av bedrifter. Skal være godt å 

etablere seg i regionen. Tilrettelegging av næringsareal 
- Kultur og integrering 
- Arbeidsmiljø og ledelse. Det er et variabelt sykefravær. Bedre systematikk 
- Regionalt samarbeid. Skape godt samarbeid mellom mjøsbyene 
- Planlegge byjubileum. Lillehammer er 200 år om 3 år 

 
Dimensjoneringssaken handler om bygging av fremtidens skole, barnehage og 
omsorg 
Mangel av vedtak i tidligere saker tas tak i  
 
 
Det ble i møtet påpekt fra salen at det er nødvendig for Lillehammer kommune å stå 
på i forhold til de andre mjøsbyene når det gjelder å tiltrekke seg aktivitet 
Det var også spørsmål vedr høyskolen. Her er kommunen i tett dialog med høyskolen 
og statsbygg vedrørende endelig løsning om plassering 



Det ble også påpekt at det må satses på å tiltrekke seg ungdommen slik at ikke 
Lillehammer blir stående som en forgubbende by. For eksempel bygging av fotballhall 
i stedet for en kunsthall 

Referent Bjørn Graff 

Neste møte 16.4.24 

 


